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Datum 31 maart 2020

Steller vragen Rene Zoetemelk en Patricia Kortekaas

Over agendapunt Algehele herziening APV Voorschoten

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

In het raadsvoorstel wordt vermeld bij Art. 4:7 Straatvegen dat deze is komen ter vervallen.
1. Waarom is deze komen te vervallen? 
2. Welk voorwaarden werden hierin vastgelegd? ( graag tekst hiervan)

Door aangepast beleid m.b.t. onderhoud van de openbare ruimte ( niveau A naar B enz.) en 
door ecologische overwegingen is het denkbaar  dat de burger meer zou kunnen en mogelijk 
ook willen betekenen bij het onkruidvrij houden van trottoir, goot en verder in de aan hun 
tuin/woning grenzend openbare ruimte.

3. Zou het opnemen van artikel 4:7 Straatvegen  of een aanverwante artikel in het APV 
het door de burger schoonhouden/onkruid vrijhouden van het aan particuliere 
percelen grenzend openbare ruimte kunnen stimuleren?

Bij Art. 4:5a Traditioneel Schieten staat alleen het woord “gereserveerd” en verder geen tekst 
of verklaring van wat hier mee aangeduid wordt. 

4. Klopt het wanneer wij veronderstellen dat het om vuurwerk gaat?
5. Zo ja, welk denkrichting en/of wat voor regelgeving denkt men hierbij aan?

Wanneer dit niet om vuurwerk gaat dan verdient het onderwerp,  naar aanleiding van de 
huidige maatschappelijke tendens, ons inziens aanbeveling om alvast in de APV opgenomen 
te worden.

6. Deelt het college onze mening?

In bijlage 4 – Ledenbrief wijziging model APV 2019 staat vermeld dat er via een nieuw 
Bouwbesluit vastgelegd wordt dat:
“Buiten de woning geplaatste warmtepompen en airco’s mogen straks niet meer dan 40dB 
geluid veroorzaken op de perceelsgrens met de buren. Wanneer de wijziging in werking 
treedt is nog niet bekend.” 
Opmerking: Het bouwbesluit betreft nog op te richten installaties en niet al bestaande 
warmtepompen en airco’s.

7. Is het mogelijk om het beperken van geluidsoverlast door warmtepompen tot 



Technische/informatieve vragen over lopende agendapunten
258

maximaal 4odB toe te voegen aan de APV waardoor er gehandhaafd kan worden bij 
overlast die ontstaat uit eerder geplaatste / onvoldoende geïsoleerde / verouderde  
warmtepompen en airco’s?

8. Zo nee, waarom niet?
9. Zo ja, deelt het college de mening dat het ook wenselijk is om dit onderdeel toe te 

voegen aan de APV?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


